



ندوة مسارات خفض الانبعاثات الكربونية في الصناعات البترولية التحويلية Symposium on Pathways to Reduce Carbon Emissions in the Petroleum Downstream Industries

25-26 يونيو 2024 - فندق كراون بلازا - قصر الرياض - المملكة العربية السعودية
25-26 June - Crowne Plaza Hotel- Riyadh Palace - Kingdom of Saudi Arabia



النشرة التعريفية Brouchor

مقدمة

Introduction

The General Secretariat of the Organization of Arab Petroleum Exporting Countries (OAPEC), in collaboration with the Ministry of Energy- the Kingdom of Saudi Arabia, and Japan Cooperation Center for Petroleum and Sustainable Energy (JCCP), is organizing a symposium titled "Pathways To Reduce Carbon Emissions in The Petroleum Downstream Industries". The event will take place on 25-26 June 2024, at Crowne Plaza Riyadh Palace - Kingdom of Saudi Arabia.

تنظم الأمانة العامة لمنظمة الأقطار العربية المصدرة للبترول (أوابك) بالتعاون مع وزارة الطاقة في المملكة العربية السعودية ومركز التعاون الياباني للبترول والطاقة المستدامة (JCCP) ندوة بعنوان «مسارات خفض الانبعاثات الكربونية في الصناعات البترولية التحويلية»، خلال الفترة 25-26 يونيو 2024م، فندق كراون بلازا - قصر الرياض - المملكة العربية السعودية.

أهداف الندوة

تهدف الندوة إلى تسليط الضوء على المسارات المحتملة لتقليل انبعاثات ثاني أكسيد الكربون في صناعات التكرير والبتروكيماويات، واستعراض جهود الدول الأعضاء في منظمة أوابك في مجال خفض الانبعاثات الكربونية في الصناعات البترولية التحويلية.

Symposium Objectives

The symposium aims to explore potential strategies for reducing carbon dioxide emissions within the refining and petrochemical industries, while also examining the efforts of OAPEC Member Countries in the field of petroleum downstream industries.

المحاور الرئيسية للندوة

The Main topics

- Utilizing the latest technologies to enhance carbon emissions reduction.
- Challenges facing the expansion of decarbonization technologies.
- The role of carbon capture and usage technologies in hydrogen economies.
- The Role of sustainable Fuel Production in reducing emissions.
- Initiatives and efforts of the OAPEC Member Countries in reducing carbon emissions, success stories, and case studies of carbon reduction projects

- استخدام التقنيات الحديثة لتعزيز خفض نسب الانبعاثات الكربونية.
- معوقات توسع تقنيات نزع الكربون
- دور تقنيات احتجاز الكربون في اقتصادات الهيدروجين
- دور إنتاج الوقود المستدام في خفض الانبعاثات.
- مبادرات وجهود الدول الأعضاء في منظمة أوابك للحد من انبعاثات الكربون. وقصص النجاح ودراسات الحالة لمشاريع خفض الكربون.

General Information

- ✓ The official language of the symposium is English.
- ✓ Symposium fees: free of charge
- ✓ Candidates are responsible for the travel, accommodation, and visa expenses
- ✓ The deadline for accepting nominations is June 12th 2024
- ✓ Please send names as they appear in the passport, email, and mobile number, and job title.
- ✓ Candidates requiring a visa, are requested to provide a copy of their passport and personal photo with a white background.

ملاحظات هامة

- ✓ اللغة الرسمية للندوة هي اللغة الإنجليزية.
- ✓ رسوم الندوة: مجاناً.
- ✓ يتحمل المرشحون تكاليف السفر والإقامة والتأشيرة.
- ✓ آخر موعد لقبول الترشيح هو 12 يونيو/حزيران 2024.
- ✓ يرجى إرسال الأسماء كما تظهر في جواز السفر والبريد الإلكتروني ورقم الجوال، والمسمى الوظيفي.
- ✓ يرجى من المرشحين الذين يحتاجون إلى تأشيرة، إرفاق نسخة من جواز السفر وصورة شخصية بخلفية بيضاء.

لمزيد من المعلومات حول الندوة يمكنكم التواصل مع منسق الندوة الدكتور ياسر بغدادي

البريد الإلكتروني yboghdadi@oapec.org وعبر الهاتف والواتساب 00965 51402141

For further information about the symposium, please contact the symposium coordinator,

Dr. Yasser Boghdadi, via email: yboghdadi@oapec.org, phone or WhatsApp +965 51402141

Dr. Eiji Iwamatsu ,Senior Coordinator, Technical Cooperation Department (JCCP) Tel : +81-3-5396-8021 Mobile : +81-70-1434-3576